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مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای فارس خبر داد:

گردنه کرونی شیراز 
بهسازی و اصلاح می شود

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اســتان فارس از بهسازی و اصلاح گردنه کرونی 
شــیراز خبر داد. به گزارش روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
فارس، محسن عمادی گفت: به دلیل خرابی های سطح روی این محور و در راستای افزایش 
ایمنی و کاهش حوادث ترافیکی، این اداره کل نسبت به اجرای عملیات بهسازی و اصلاح 

گردنه کرونی شیراز اقدام نموده است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای فارس افزود: تمام تلاش این اداره کل، بهره برداری 

هرچه سریع تر و اتمام این پروژه می باشد.
عمادی خاطر نشان ساخت: محور کرونی به دلیل دسترسی دهستان قره باغ به کلان شهر 
شیراز و بالعکس دارای تردد بالا و ترافیک سنگین می باشد و اصلاح این گردنه از مطالبات 
مردم شریف شهرستان شیراز بوده که با تعریف و اجرای این پروژه شاهد تسهیل در تردد 
خواهیم بود. وی در بخش دیگری از ســخنان خود گفت: بیش از 50میلیارد ریال اعتبار 

برای اجرای این پروژه در نظر گرفته  شده است.

سرپرست بنیاد مسکن شهرستان خرامه:

هیچ مددجویی بدون
سرپناه نخواهد ماند 

یک واحد مســکونی مددجوی تحت پوشش بهزیستی شهرستان خرامه به صورت نمادین 
با حضور مسئولان محلی این شهرستان و با مشارکت بنیاد مسکن افتتاح شد. به گزارش 
روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، مسئولان شهرستان خرامه در دیدار با گروه های 
بســیج سازندگی به مناسبت هفته بســیج و با حضور امام جمعه و فرماندار این شهرستان 
و رؤســای ادارات شهرستان خرامه، تأمین مســکن مددجویان را رویکرد نظام اسلامی در 

مناطق کم برخوردار دانستند.
سرپرست بنیاد مسکن شهرستان خرامه در حاشیه این مراسم با بیان اینکه تأمین مسکن 
مددجویان از اولویت های بنیاد مسکن است، اظهار داشت: باید از همه ظرفیت های موجود 
در این عرصه بهره گیری کرد تا هیچ مددجویی بدون ســرپناه نباشــد. سعید فلامک فرد 
سرپرســت بنیاد مسکن خرامه در این برنامه با اشاره به لزوم تأمین زیرساخت های رفاهی 
برای توسعه نهضت ملی مسکن اظهار داشت: تأمین گاز یکی از ضروریات اصلی برای تأمین 

رفاه و آسایش ساکنان این طرح هاست و می بایست در اولویت قرار گیرد.
فلامک فرد در ادامه با اشــاره به قابلیت های توســعه طرح های نهضت ملی مسکن در این 
شهرســتان اذعان کرد: هر اقدام قانونی که در راســتای تأمین مسکن متقاضیان صورت 
پذیرد، موجب توســعه بیشتر شهرستان و صنعت ســاختمان خواهد بود. سرپرست بنیاد 
مســکن شهرستان خرامه با بیان اینکه طرح های نهضت ملی مسکن با تعامل و هم افزایی 
دستگاه های مسئول در حال پیشرفت اســت، افزود: از ظرفیت هم افزایی دستگاه ها برای 
پیشبرد طرح های نهضت ملی مسکن باید بیشتر استفاده شود. فلامک فرد در ادامه گزارشی 
از اجرای عملیات عمرانی در این شهرســتان ارائه داد و افــزود: تخصیص زمین در طرح 
نهضت ملی شــهر خرامه به یک هزار و ۴0 نفر از متقاضیان، پیگیری و پالایش متقاضیان 
طرح نهضت ملی مســکن در شــهر خرامه به تعداد ۲هزار و ۷00 متقاضی ثبت نام شده و 
پیگیری و اجرای شــبکه های آب و گاز در فاز ۲ طرح نهضت ملی مســکن شهر خرامه از 

جمله کارکردهای بنیاد مسکن است.
وی درادامه از پرداخت تسهیلات مسکن در طرح نهضت ملی به مبلغ ۳۸میلیارد تومان به 

متقاضیان پروژه ۱۶0واحدی خبر داد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز دردهای 
مزمن فارس را به تهران برد 

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز با معاون حقوقی و امور 
مجلس و همچنین معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی 
در تهران دیدار کرد. به گزارش روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 
درمانی شــیراز، دکتر »سید بصیر هاشمی« سرپرست دانشــگاه علوم پزشکی شیراز که 
ابتدای صبح دیروز با حضور در مجموعه وزارت بهداشت، با مسئولان مختلف این مجموعه 
نشست داشت، در ادامه با دکتر »سید مرتضی خاتمی« معاون حقوقی و امور مجلس وزارت 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی دیدار کرد.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی شیراز در این دیدار رویکرد مجموعه مدیران حوزه سلامت 
فارس را تعامل گرایانه عنوان کرد و افزود: حوزه ســلامت عرصه ای چندبعدی اســت که 
موفقیت در پیشــبرد اهداف آن، نیازمند همکاری و تعامل بین بخشی سازنده است. دکتر 
»ســید بصیر هاشمی« افزود: در این زمینه دانشگاه علوم پزشکی شیراز با در نظر داشتن 
اهداف و اولویت های ســلامت فارس، بهره مندی از همکاری نمایندگان مجلس شــورای 
اســلامی را ظرفیتی اثرگذار در این زمینه قلمداد کرده و بر توسعه خدمات سلامت محور 
بر اســاس سطح بندی خدمات بهداشــتی درمانی تأکید کرد. او اظهار کرد: در این زمینه، 
برخورداری از این دیدگاه و تسهیل عرصه های همکاری، برای تمامی مدیران حوزه سلامت 
اســتان در شهرســتان های زیرمجموعه نیز موردتوجه اســت. در این نشست ضمن بیان 
اولویت های مجموعه ســلامت فارس، زمینه های تقویت همکاری های مجموعه سلامت با 
نمایندگان مجلس شــورای اسلامی، بر توسعه خدمات سلامت محور بر اساس سطح بندی 

خدمات بهداشتی درمانی تأکید شد.
سرپرســت دانشگاه علوم پزشکی شــیراز با معاون تحقیقات و فناوری وزارت 

بهداشت دیدار کرد
همچنین سرپرســت دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشــتی درمانی شیراز با معاون 
تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی پیرامون اولویت های پژوهشی 
حوزه سلامت فارس، دیدار و گفت وگو کرد. دکتر »سید بصیر هاشمی« سرپرست دانشگاه 
علوم پزشــکی شــیراز در ادامه برنامه سفر دیروز به تهران و نشســت با مسئولان وزارت 
بهداشت، با دکتر »شاهین آخوندزاده«، معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی، دیدار کرد. سرپرست دانشگاه علوم پزشکی شیراز در این دیدار با اشاره 
به چشــم انداز توسعه سلامت فارس، نقش پژوهش و تحقیقات را در این زمینه تأثیرگذار 
خواند و افزود: در همین راستا تلاش بر این است که ضمن تقویت زیرساخت های پژوهشی 
دانشــگاه، با تقویت انگیزه در بدنه علمی دانشــگاه، زمینه مشارکت در اهداف پژوهشی و 
آینده محور فراهم شــود. او برنامه ریزی برای بهره مندی بهینه از زیرساخت های پژوهشی 
موجود و تسهیل فعالیت های شرکت های دانش بنیان را از جمله برنامه های در دستور کار 
در این حوزه برشمرد. دکتر هاشمی همچنین با اشاره به برگزاری آیین گرامیداشت هفته 
پژوهش در دانشــگاه علوم پزشکی شــیراز، از معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشــکی برای حضور در این آیین دعوت کرد. این نشســت ها روز هفتم 

آذر ۱۴0۳ برگزار شد.
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دکتر امیری استاندار فارس با اشاره به تخلفات احتمالی برخی صنوف، گفت: در 
اینکه باید با تخلفات احتمالی اگر عامدانه هستند برخورد شود شکی نیست، اما 
به ســبب تخلف واحد صنفی نباید تعطیل شود؛ چراکه وقتی یک واحد صنفی 
ایجاد می شــود، یک زنجیره را شکل می دهد و تعطیلی آن منجر می شود حجم 
زیادی از افراد و اشخاص و حتی سایر مشاغل تحت تأثیر قرار گیرند؛ لذا تعطیل 
کــردن یک واحد صنفی یعنی مجازات همه کســانی که در آنجا کار می کنند و 

تعطیلی زنجیره ای از مشاغل.
به گزارش شیرازنوین به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری 
فارس، در دیدار هیئت مدیره اتاق اصناف استان فارس با استاندار، دکتر حسینعلی 
امیری با اشــاره به اینکه اتاق اصناف یک نهاد عمومی غیردولتی اســت که کار 
حاکمیتی انجام می دهد، گفت: صدور پروانه کســب، بازرسی و معرفی تخلفات 

احتمالی به تعزیرات حاکی از کار حاکمیتی اتاق اصناف است.
 وی با بیان اینکه از قبل از انقلاب تاکنون همیشه بازاریان در کنار مردم بوده اند، 
اظهار داشت: همواره در کنار بازارها یک مسجد یا حوزه علمیه وجود داشته که 
ائمه آن ها که شــخصیت های بزرگی بوده اند، علاوه بر اقامه نماز جماعت، حل و 
فصل موضوعات مربوط به اصناف و تسویه حساب های شرعی را انجام می داده اند. 
بازاریان بعد از انقلاب و اســتقرار حکومت اســلامی هم در کنار مردم و انقلاب 
بوده اند و همچنین نقش اساســی و پررنگــی در دفاع مقدس ایفا کردند. به این 
دلیل کاسب حبیب خداست که بخشــی از نیازهای بندگان را تأمین می کند و 
این کار ارزشمندی است. وی با اشاره به اینکه اتاق های بازرگانی تعاون و اصناف 
با هم دیده می شوند، بازرســی های موازی در دستگاه های مختلف را موردتوجه 
قرار داد و از آن به عنوان اقدامی اشتباه و نامناسب یاد کرد و گفت: بازرسی های 
موازی در دســتگاه های مختلف بی جهت ظرفیت نیروی انسانی را هدر می دهد 
و هزینــه هنگفتی به بیت المال تحمیل می کند. نماینده عالی دولت در اســتان 

فارس بر ضرورت سامان دهی بازرسی ها تأکید کرد و گفت: بازرسی ها باید فراگیر 
و غیرتکراری باشد؛ اگر رسالت و تکلیف قانونی دستگاهی بازرسی میدانی است، 
باید به صورت همکاری با سایر دستگاه ها، با تقسیم کار در این زمینه اقدام کنند.

وی در بخش دیگر ســخنان خود به تخلفات احتمالی برخی صنوف اشاره کرد و 
گفت: در اینکه باید با تخلفات احتمالی اگر عامدانه هســتند برخورد شود شکی 
نیســت، اما به سبب تخلف واحد صنفی نباید تعطیل شــود؛ چراکه وقتی یک 
واحد صنفی ایجاد می شــود، یک زنجیره را شــکل می دهد و تعطیلی آن منجر 
می شــود حجم زیادی از افراد و اشخاص و حتی ســایر مشاغل تحت تأثیر قرار 
گیرند؛ لذا تعطیل کردن یک واحد صنفی یعنی مجازات همه کسانی که در آنجا 

کار می کنند.
 اســتاندار فارس با تأکید بر آنکه همیشــه تکلیف همراه اختیارات است، افزود: 

مراجع بازرســی وقتی می خواهند یک واحد صنفــی را ارزیابی کنند، نظر اتاق 
اصنــاف را بگیرند. متولی واحدهای صنفی طبق واگذاری حاکمیتی اتاق اصناف 
است؛ پس وقتی واحد صنفی ارزیابی می شود، نظر اتاق هم مهم است. پس باید 
به اندازه ای که اختیار می دهیم، تکلیف بخواهیم. امیری اظهار داشت: بخش های 
نظارتی نباید نگاه مچ گیرانه داشته باشند؛ بلکه باید برای اصلاح امور و جنبه های 
آموزشــی و توجیه اقدام کنند. وقتی نگاه مچ گیرانه شد، موضوع از حالت اعمال 
حاکمیت خارج می شــود و شکل شخصی به خود می گیرد؛ در صورتی که اجازه 
نداریــم در زمینه های حاکمیتی نظر شــخصی اعمال کنیم. وی در بخش دیگر 
ســخنان خود افزایش بی رویه میزان اجاره بهای واحدهــای صنفی و تجاری را 
حاکی از عدم نظارت مؤثر نهادهای مسئول دانست و گفت: قانون مسئول تعیین 
اجاره بهای واحدهای تجاری و صنفی را صراحتاً مشخص کرده که می بایست این 
دســتگاه طبق شرایط و کار کارشناسی میزان اجاره بها را مشخص کند تا شاهد 
تورم بی مورد در این حوزه نباشــیم. واقعیت این اســت که امروزه در بحث ارائه 
خدمات، قیمت تمام شــده بسیار مهم اســت؛ هزینه همراه با سود مشروع برای 

کاسب لازم است.
وی در بخش دیگر سخنان خود بر ضرورت کنترل قیمت نان و لبنیات به عنوان 
دو خوراک اصلی مردم به ویژه اقشار کم برخوردار تأکید کرد و گفت: فعالان تولید 
و توزیع و پخت و پز باید در این حوزه ســود داشته باشند، اما نباید نگاه تاجرانه 

باشد و می بایست مناسبات انسانی بیشتر از سود در اولویت قرار گیرد.
امیری ناترازی های انرژی را یک واقعیت جامعه دانست و از دستور خود به معاون 
هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری برای تکلیف بانک ها به پرداخت تسهیلات 
برای اختصاص ژنراتور در نانوایی ها خبر داد و گفت: خاموشی ها باید با اعلام قبلی 
و طبق جدول برنامه ریزی انجام شود تا واحدهای خانگی و کشاورزی و صنفی و 

همه از زمان آن مطلع باشند.

در دیدار استاندار فارس با هیئت مدیره اتاق اصناف مطرح شد؛

تحت هیچ شرایطی واحد صنفی نباید تعطیل شود
دکتر امیری: تعطیلی یک واحد صنفی یعنی مجازات همه افرادی که در آنجا کار می کنند 

حجت الله رضایی گفت: در عصر سیاسی مدرن بدون توجه به مطالبات مردم نمی توان 
حکمرانی کرد و در چنین عصری باید به اصول مترقی در قانون اساسی توجه کنیم.
به گزارش شــیرازنوین به نقل از روابط عمومی و امور بین الملل اســتانداری فارس، 
حجت الله رضایی در دیدار با جمعی از فعالان احزاب اصلاح طلب، با اشــاره به سابقه 
فعالیت احزاب در کشور اظهار کرد: اصل تحزب بیش از یک قرن است که در کشور با 
فراز و فرودهایی همراه بوده و برخی به آن معتقد هستند و برخی نیستند. سرپرست 
معاونت سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس گفت: در عصر سیاسی مدرن 
بــدون توجه به مطالبات مردم نمی توان حکمرانی کــرد و در چنین عصری باید به 
اصول مترقی در قانون اساســی توجه کنیم. رضایــی افزود: اولین نقدی که می توان 
به احزاب در کشــور وارد کرد، این اســت که از بالا شکل گرفته و احزاب آن قدر در 
خودشان خودشیفتگی سیاسی ایجاد می کنند که این مسئله به یک خوداستبدادی 

درون حزبی تبدیل می شود.
وی ادامه داد: در حوزه احزاب آســیب های بســیاری داریم که این آسیب ها باید از 

مراتب پایین شناســایی شود. او اظهار کرد: ما به عنوان فعالان سیاسی در نهادهای 
مدنی و احزاب فعال، نباید در حاشیه قرار گیریم؛ بلکه باید در متن کار حضور داشته 
و تأثیرگذار باشیم. سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس، 
فرهنگ مدارا و گفت وگو در جامعه را ضعیف دانســت و گفت: این ضعف نه تنها در 

عرصه سیاسی، بلکه در رفتار های غیرسیاسی هم متأسفانه وجود دارد. 
رضایی همچنین افزود: اگر آموزش های لازم در این حوزه داشته باشیم، می توانیم از 

بروز بسیاری از آسیب ها و مشکلات جلوگیری کنیم. 
وی افــزود: با توجه به نگاه دولت چهاردهم و اســتاندار فارس، بحث راه اندازی خانه 

احزاب در استان را با جدیت دنبال خواهیم کرد.
او اظهار داشت: سیاســت دولت چهاردهم این است که بستر را برای رونق سیاسی، 

اجتماعی، فرهنگی و به ویژه در بخش اقتصادی فراهم نماید. 
وی ادامه داد: در بحث انتصابات نیز در چارچوب نگاه دولت وفاق ملی عمل خواهیم 

کرد و تأکید استاندار نیز بر همین مسئله است. 

 شیرازنوین- گروه خبر
بیست ویکمین جلسه امسال کمیته پایش طرح های راکد در شهرک ها و نواحی 
صنعتی فارس برگزار شــد. در این جلســه که به ریاســت مدیرعامل شرکت 
شهرک های صنعتی فارس و با حضور نمایندگان از استانداری فارس، دادگستری 
کل استان، اداره کل صنعت، معدن و تجارت و خانه صنعت و معدن فارس برگزار 

شد، موارد مربوط به  ۲5 واحد  صنعتی تعیین تکلیف شد.
در این جلســه پس از بررســی وضعیت طرح ها و دلایل عدم ســاخت و ساز و 
بهره برداری در مدت زمان مشخص شده، درخصوص اعطای مهلت جهت ساخت 

و ساز یا فسخ تعیین تکلیف شد.
مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی فارس گفت: کمیته پایش طرح های 
صنعتی به صورت مستمر در هر هفته برگزار می شود و از ابتدای امسال تاکنون 

۲۱ جلسه برگزار و ۳۸0 طرح صنعتی تعیین تکلیف شده است.
ســید مســعود عظیمی افزود: برگزاری این جلســات نقش مؤثــری در زمینه 
رفــع مشــکلات طرح های صنعتــی و تعیین تکلیــف وضعیت آن هــا دارد تا 
 رونــد ساخت وســاز و بهره بــرداری از طرح های تولیدی و صنعتــی نیمه تمام 

شتاب گیرد.

وی افزود: با برگزاری جلسات مستمر و منسجم بخش زیادی از طرح های راکد 
که برخی از پرونده ها قدیمی و مربوط به سنوات گذشته بوده اند، تعیین تکلیف 
شد که این اقدامات نقش مؤثری در راه اندازی طرح های صنعتی و ایجاد اشتغال 

پایدار خواهد داشت.
وی با بیان اینکه در جلسات کمیته پایش، با شناسایی طرح های راکد و غیرفعال 
و احصای دلایل غیرفعال بودن آن ها، پیگیری ویژه برای فعال ســازی طرح هایی 
که شــرایط لازم را دارند، صورت می پذیرد، گفــت: با برگزاری کمیته پایش بر 
اساس نظر کارشناســی برای هرکدام از این طرح ها، اعطای مهلت، اخطاریه یا 

ارجاع به مراجع قضایی صادر می شود.
مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی فارس تصریح کرد: امسال و به منظور 
تحقق جهش تولید در شــهرک های صنعتی با مشارکت مردم، دستورالعمل ها 
و آیین نامه ها با رویکرد حمایت از تولید و صنعتگران تصویب و توســط سازمان 
صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران به استان ها ابلاغ و اختیارات مناسب 

برای تصمیم گیری تفویض شده است.
عظیمی با بیــان اینکه برنامه ریزی برای فعال ســازی طرح های صنعتی که در 
مرحله ســاخت و ساز یا نصب ماشــین آلات متوقف شده اند، در اولویت شرکت 
شهرک های صنعتی فارس قرار دارد، گفت: همه طرح های غیرفعال در شهرک ها 
و نواحی صنعتی استان مورد بررسی و پایش قرار می گیرند تا در خصوص اعطای 

مهلت به واحد های راکدی که دارای شرایط باشند، تصمیم گیری شود.

سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:

فرهنگ مدارا و گفت وگو در جامعه ضعیف است 
رضایی: در عصر سیاسی مدرن بدون توجه به مطالبات مردم نمی توان حکمرانی کرد

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس: راه اندازی طرح های صنعتی ایجاد اشتغال می کند

تنفس مصنوعی به صنایع راکد فارس 
عظیمی: با برگزاری کمیته پایش برای هرکدام از طرح ها، اعطای مهلت، اخطاریه یا ارجاع به مراجع قضایی صادر می شود

هیئت مدیره مجمع خیرین تأمین ســلامت استان فارس با حجت الاسلام 
و المسلمین سیدصدرالله رجایی نسب رئیس کل جدید دادگستری استان 

فارس دیدار و گفت وگو کردند.
در این نشســت دکتر رامجردی مدیرعامل مجمع خیرین تأمین سلامت 
ضمن تبریک انتصاب وی گفت: در ۲۲ ســال فعالیت این مجمع، خیرین 
۷55 مورد ســاخت و ساز شامل ساخت بیمارســتان ها و مراکز درمانی، 
۱۲5۷ مورد تهیه تجهیزات به روز پزشکی و بیش از 500 اقدام حمایتی به 
ارزش 5۲هزار میلیارد تومان به همت خیرین انجام شده است. در مجموع 
این تلاش ها حاصل مشــارکت خیرین استان فارس، پیگیری و هماهنگی 
اعضای هیئت مدیره این مجمع و همراهی مسئولان این استان بوده است.

دکتر تابنده رئیس هیئت مدیره مجمع خیرین تأمین ســلامت نیز در این 
نشســت گفت: کارهای خیران کمتر با دادگستری مرتبط می شود، اما با 
توجه به حساسیت و لطافت روح کار خیران مساعدت در گره گشایی نیات 

خیرین موجب حفظ بیشتر کرامت این خیرین بزرگوار است.
دکتر ایمانیه نایب رئیس هیئت امنای مجمع خیرین تأمین سلامت فارس 
نیز با اشاره به ازخودگذشتگی خیرین برای به ثمر نشاندن نیاتشان گفت: 
خیرین نه تنها با اهدای دارایی خود پروژه های سلامت را حمایت می کنند، 
بلکه وقت و انرژی خود را برای پیشبرد این پروژه ها می گذارند و از آسایش 

خود به خاطر جامعه می گذرند.
دکتر عزیزی مشــاور عالی رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز که در این 
جلســه مجمع خیرین را به عنوان نماینده دانشگاه علوم پزشکی همراهی 
می کرد، گفت: خیران عرصه ســلامت گام های بلندی در راستای ارتقای 

ســطح سلامت جامعه و رســیدن به اهداف نظام ســلامت برداشته اند و 
دانشگاه نیز در مقابل، میزبان قدردانی برای این خیران می باشد.

حجت الاسلام و المسلمین رجایی نسب، رئیس کل دادگستری استان فارس 
ضمن تقدیر و تشکر از اعضای هیئت مدیره مجمع خیرین تأمین سلامت 
فــارس، خدمت در این عرصه را از توفیقات الهی دانســت و بر اســتمرار 
خدمات و فعالیت های بیش از پیش این مجمع و همچنین همکاری متقابل 

مجموعه دادگستری با این مجمع تأکید و اعلام آمادگی نمود.
در پایان اعضای هیئت مدیره مجمع خیرین تأمین سلامت فارس، کمیته 
حقوقی این مجمــع و مدیرعامل مجمع عالی خیرین فارس نقطه نظرات 
پیشنهادی خود را مطرح و ضمن تبریک و آرزوی موفقیت برای رئیس کل 

دادگستری، تندیس این مجمع را به او اهدا نمودند.

مدیرعامل مجمع خیرین تأمین سلامت قدردانی کرد؛

حضور درخشان خیران در حوزه سلامت
رئیس سازمان سامان دهی مشاغل شهری و 

فرآورده های کشاورزی شهرداری شیراز اعلام کرد:

حمایت از تولید و مصرف 
 با عرضه مستقیم محصولات

رئیس سازمان سامان دهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری شیراز از آمادگی شهرداری برای در 
اختیار قرار دادن محل عرضه مستقیم محصولات کشاورزی به کشاورزان و باغداران استان فارس با هدف حمایت 
از تولیدکننده و مصرف کننده خبر داد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، پژمان شفیعی با بیان اینکه 
شــهرداری شیراز بر اساس سیاســت های حمایتی و خدماتی خود، درصدد است در ایام خاص سال، ایستگاه های 
عرضه مستقیم محصولات کشاورزی را در اختیار تولیدکنندگان روستایی و عشایر قرار دهد، اظهار کرد: شهرداری 
شــیراز آمادگی دارد تا تولیدکنندگان پرتلاش و زحمت کش اقصی نقاط اســتان فارس که از سوی سازمان جهاد 
کشــاورزی استان یا شهرستان به سازمان سامان دهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی معرفی می شوند را 
در محل مشخص سازمان دهی کند. وی با بیان اینکه بهره برداری از محل عرضه مستقیم محصولات کشاورزی در 
بازارچه های شهرداری شامل همه فصول می شود، تصریح کرد: ما بر اساس ضوابط مناسب و تسهیلگر، محل عرضه 
محصولات را در اختیار کشاورزان و باغداران عزیز استان قرار خواهیم داد تا در کنار دیگر طرح های حمایتی همانند 
طرح از مزرعه تا ســفره، با اجرای این طرح جدید بتوانیم در ایام خاص ســال همانند شب یلدا، ایام پایانی سال، 
ماه مبارک رمضان و... هم از تولیدکننده و هم از مصرف کننده حمایت کنیم؛ به گونه ای که قیمت عرضه از قیمت 
میدان میوه و تره بار باید کمتر باشد. رئیس سازمان سامان دهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری 
شــیراز ضمن دعوت از همه تولیدکنندگان محصولات کشاورزی در استان پهناور فارس، خاطرنشان کرد: واجدان 
شرایط در سراسر استان فارس می توانند از طریق جهاد کشاورزی استان یا هر شهرستان، آمادگی خود را اعلام و با 
ارائه معرفی نامه رسمی به سازمان سامان دهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری شیراز، جهت اخذ 
مجوز محل عرضه مستقیم محصولات کشاورزی، به این سازمان مراجعه کنند. گفتنی است، کشاورزان و باغداران 
می توانند با در نظر گرفتن ایام منتهی به مناسبت شب یلدا، با اولویت محصول انار با کیفیت مناسب، با شرایط فوق 

به سازمان سامان دهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی مراجعه کنند.


